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Podczas trwających prac przy modernizacji linii tramwajowej w rejonie ul Kościuszki przy 

remoncie torowiska kosztem szerokiej jezdni, jak sygnalizują mieszkańcy, powstaje szeroki 

pas, prawdopodobnie, zieleni . 

 

Mieszkańcy od lat zgłaszają potrzebę wytyczenia wzdłuż ul. Kościuszki drogi rowerowej. 

Sygnalizowałem również taką potrzebę w moich interpelacjach. W odpowiedziach jakie 

otrzymywałem stwierdzano, że nie jest to możliwe, ale droga rowerowa może powstać 

podczas planowanej modernizacji, która właśnie teraz ma miejsce. 

  

Proszę o informację dlaczego nie wytyczono podczas obecnej modernizacji, tak potrzebnej  

w tym miejscu, drogi rowerowej? 

Czy przewidywane jest wykonanie wzdłuż ul. Kościuszki drogi rowerowej? 

Jeżeli tak to na kiedy jest planowana taka inwestycja? 
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Zał.: zdjęcie przedstawiające opisywaną sytuację 


